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PRoToKoŁ NR 4t2022

ZZEBRANIA ZARZĄDU OSIEDLA ,,DZIE

1. Zębranie odbyło się u,,dnlr 25 lipca 2022r. (początek godz. 19"") w sięclzibie ZarząduOsiędla

,Dziedzice" pTzy ul. Strażackiej l.

2. W zebraniu udział,,vzięli członkowie 7,arządu: Adam F{ess. 'l'eresa Stokłosińska i Stanisław

Pindel.

3. Podczas zebrania:

odczytano treść l}rotokołu nr 312022 zzebraniaZ,arzadurł,dniu a9,06.2,022 r. i dokonano jego

j edno głośne go prz1, j ęcia rł, dro dze głcl sorł.ania"

poinformowanc], {) przebiegu uroczystości zawiązanvch z jubileuszęnr l 30- lecia OSP

,Dziedzlce" otaz dofinansorł,al1\,m przę7, nasze osiedle pikniku strazackinł,

poinformorvanc; o zakupie uzvrvanego samochodu bojorvego t},p1_1 cięzkiego przez OSP

..Dziedzice'".

zapoznano zebran,vch z treŚcią pisnla PZERI przy KWK ..Silesia" w sprawie dofinansowania

ichdztałalności; podjęto jednogłośnie decyzję o odinorł,ie zgodnie zptz,yjętąwcześniej zasadą

nie udzielania vusparcia poclmiotom zerł,nętrznynl.

a)

b)

c)

d)

e)

D

poinformowano o przyznanej przez gminę krvocie budzetu na lok 2023 ivl,noszącej

przekazano infbrłrrację o udziale przewodniczącego rł, r,vizji w terenie do§,czącej

zagospodarowania skrarł,ka nieuzytkLr prz1l 5Ę..r,rowaniLl ul. {,egionow i Hutniczej;

zwtązkuztym. że do przedrłriotowej działki brak dostęprr z drogi publiczrrej otazz)
jej nawierzclrnię odstąpiono od w-skazania planu.j ej zagospodarou,allia,
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g) Przedyskutowano propozycję organizacji imprezy integrac)linei dla seniorów wspólnie

z Osiedlem,,Północ". która nie zna7azła aprobaty ,ur,śród człorłków zarząduze r,vzględów

formaln o - organiz ac y,.j nyc h.

i)

zwrócono się do członkólł, zarządu o przl,i.:otowanie propozycji zadań do w_łkonania

zbudżętu osiedla :,v 2023 r.-

omówiono wstępnie założenia do organizacji walnego zebrania mieszkańców; zaproponowano

jego realizację rra czrvartek 22 wrześnta br.. a przelvodniczącego zoborł,iązano do uzgodnienia

w/w termirru z sekretariatem Burmistrza.

poinformorvanc, o pety,cji mieszkańca ul. Księza Grobel rł, spralł,ie clobudowy oświetlenia na

tej ulicy.

Na tym protokół zakończono,

h)

j)
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